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برخورد دوگانه منتقدان فوتبال 
با شکست ها

پس از ناکامی های پی در پی تیم های ملی پایه 
فوتبال ایران، سیاس��ت یک ب��ام و دو هوای برخی 
منتقدان با چه استدلالی قابل فهم است؟ناکامی های 
پ��ی در پی تیم های ملی نوجوان��ان، امید و جوانان 
فوتب��ال ای��ران و انتقاده��ای کارشناس��ان از ای��ن 
شکست ها، نشان داد که بیشتر منتقدان فوتبال ایران 
و کس��انی که خود را کارشناس این حوزه می دانند، 
سیاست یک بام و دو هوا پیشه کرده اند و با توجه به 
اقتضای زمان، رای و نظر مختلف یا حتی متضاد ارائه 
می دهند. تیم ملی فوتبال ایران در جام جهانی 2014 
یک تساوی و دو شکست داشت. برخی کارشناسان، 
این نتیجه  را خوب و قابل پذیرش و جمعی دیگر آن 
را بد، غیرقابل پذیرش و حتی ناامید کننده دانستند. 
فارغ از اینکه رای کدام گروه درس��ت تر و منطقی تر 
ب��وده و نتایج تیم ملی در برزیل خ��وب بوده یا بد، 
نح��وه انتقاد ک��ردن برخی از این منتق��دان در نوع 
خود جالب توجه اس��ت. پ��س از جام جهانی برزیل، 
برخی از کارشناس��ان، پیکان انتقادشان را به سمت 
کادر فنی پرتغالی تیم ملی گرفتند تا می توانستند 
کارلوس کی روش را مورد لطف قرار دادند! شاید رای 
این افراد در مقصر دانستن کی روش در کسب نتایج 
ضعیف – از نگاه همین منتقدان – درست باشد اما به 
فرض اینکه نتایج تیم ملی در برزیل را بد بدانیم، آیا 
تنها کادر فنی مقصر این اتفاق بود؟ آن زمان، گوش 
این دسته از منتقدان به هیچ حرفی بدهکار نبود و 
»استفاده نکردن از بازیکنان لیگ برتر« به مهم ترین 
انتقادشان از کی روش تبدیل شده بود. آن روزها اگر 
کسی می گفت که لیگ پویا نیست و باشگاه ها نقش 
خود را در پرورش اس��تعداها درست ایفا نکرده اند و 
عملا ذخیره ای برای استفاده تیم ملی نیندوخته اند، 
ای��ن کارش��نا س ها نمی پذیرفتند و فق��ط کارلوس 
کی روش را مقصر قلمداد می کردند و خواهان قطع 
همکاری با او و اس��تخدام یک مرب��ی ایرانی بودند. 
اوضاع برای نلو وینگادا هر چند کمی بهتر از کی روش 
ب��ود اما او نیز از انتقادهای این افراد در امان نماند و 
در بررس��ی مقصران ناکامی تحقیرآمیز تیم امید در 
اینچئون، بخ��ش قابل توجهی به وینگادا اختصاص 
پیدا کرد. این منتقدان می گفتند که تیم امید با یک 
مربی ایرانی بهتر نتیجه  می گرفت و حضور این مربی 
پرتغالی را به کارلوس کی روش نس��بت می دادند و 
خواهان تجدیدنظر جدی در این زمینه بودند. در این 
امر که یکی از مقصران اصلی ناکامی و شکست هر تیم 
فوتبالی، کادر فنی و در راس آن سرمربی است، هیچ 
کس تردیدی ندارد، قطعا سرمربی و اندیشه هایش در 
نوع بازی و نتیجه ای که تیم می گیرد موثر است اما 
این اصلی است که انگار منتقدان مورد نظر ما پس از 
ناکامی تیم های نوجوانان و جوانان فراموش کرده اند. 
تیم های ملی نوجوان��ان و جوانان ایران از کادر فنی 
ایران بهره می برند ولی هر دو در رقابت های آسیایی 
ناکام ماندند. این مس��اله به معن��ای ناتوانی مربیان 
ایرانی نیست و فقط از نقش سرمربی در نتیجه  تیم ها 
حکایت می کن��د. منتقدانی که یک روز تنها مقصر 
صعود نکردن تیم ملی از مرحله گروهی جام جهانی را 
کارلوس کی روش می دانستند، امروز در نقدهایشان 
هیچ اش��اره ای به نقش کادر فنی تیم های نوجوانان 
و جوانان نمی کنند. علی دوستی مهر، سرمربی تیم 
جوانان گفته که مسؤولیت ناکامی تیم جوانان برعهده 
او است. این حرف شخصیت والا و مسؤولیت پذیر او را 
نشان می دهد اما آیا منتقدان هم با منطق با ناکامی 
تیم های پایه روبه رو می ش��وند؟ علی دوس��تی مهر، 
رحیم میرآخ��وری و مهدی مهدوی کی��ا برای تیم 
جوانان زحمات زیادی کش��یده اند. در هر حال این 
تیم در رقابت های اخیرش توفیق نداشته و با قبول 
شکست برابر تیم های تایلند و یمن، ناکامی بزرگی 
را رقم زده اس��ت. قطعا بخشی از این نتیجه  متوجه 
عملکرد این افراد اس��ت. باید پرسید چه اتفاقی در 
تیم های پایه ایران رخ داده که چنین افراد توانمندی 
در کار خود دچار مش��کل شده و نتایج بسیار بدی 
کس��ب کرده اند؟ منتقدان فوتبال ایران– آنهایی که 
ه��ر زمان رای خود را باب میل و منافع ش��ان تغییر 
می دهن��د- بای��د از ای��ن روش دس��ت بردارند. هر 
شکستی پل پیروزی است به شرطی که ابعادش به 
درستی شناخته ش��ود. نقد غیرمنطقی فقط کار را 

خراب تر می کند.  

توقعات از تیم ملی بالا رفته است
ج��واد نکونام در گفت وگو با س��ایت رس��می 
فدراس��یون فوتبال گفت: اردوی پرتغ��ال برای ما 
اردوی بس��یار مهمی بود. این اولین اردوی ما بعد 
از بازی های جام جهانی بود که توانس��تیم دور هم 
جمع ش��ویم. هر روز س��خت تمرین می کردیم و 
شرایط خوبی در این اردو داشتیم. در اردوی پرتغال 
سعی کردیم همدیگر را بهتر بشناسیم و هماهنگ تر 
شویم. فکر می کنم تیم ملی در حال توسعه یک کار 
مهم است و این امر مهم نه تنها برای بازیکنان بلکه 
برای کادر فنی و مربیان هم هس��ت. کاپیتان تیم 
ملی فوتبال کشورمان همچنین خاطر نشان کرد: 
کاری که ما در برزیل انجام دادیم توقعات مردم را از 
تیم ملی تغییر داده و بالا برده است. ما هنوز تمرکز 
سابق را داریم و مهم ترین هدف مان این است که در 
مسابقات جام ملت ها به مراحل بالاتر صعود کنیم 
و بهترین عملکرد را در این رقابت ها از خود نش��ان 
دهیم. اگر بخواهیم به این اهداف برسیم نباید اجازه 
دهیم چیزی ما را شگفت زده کند.نکونام در پاسخ به 
این سؤال که »شما چه کمکی می توانید به بازیکنان 
جوانتر داشته باشید؟«، گفت: تمام سعی و تلاشم را 
می کنم تا تجربیاتی که در تیم ملی کسب کرده ام 
به بازیکنان جوان تر منتقل کنم. در تمام زمان ها در 
تیم ملی حاضر هستم و از هیچ کمکی به بازیکنان 

جوان دریغ نخواهم کرد.

شکست تاريخی مقابل لهستان
 كلاس درسی برای فاتح جام جهانی

امين ابطحی: آلمان برای نخستین بار در تاریخ فوتبال 
خود مقابل لهس��تان تن به شکس��ت داد تا شبی 
تاریخی در ورشو رقم بخورد. در این دیدار لهستان 
از ش��انس های معدود خود کمال اس��تفاده را برای 
پیروزی بر همس��ایه قدرتمند خود برد. شنبه شب 
و در دی��داری از مرحله انتخاب��ی رقابت های یورو 
2016،  آلم��ان فاتح جام جهانی در اس��تادیوم ملی 
 شهر ورشو مغلوب لهس��تان میزبان خود با نتیجه 
2 بر صفر ش��د. این شکس��ت برای آلمان ها تلخی 
خاصی داش��ت چون آنها برای اولی��ن بار در تاریخ 
خود مقابل همسایه ش��رقی خود شکست را پذیرا 
می شدند. این شکس��ت همچنین اولین شکست 
آلمان ه��ا در دیدارهای خ��ارج از خانه رقابت های 
انتخابی یورو از س��ال 1998 اس��ت. آلمان ها برای 
آخری��ن ب��ار در 10 اکتبر 1998 مقاب��ل ترکیه از 
رقابت های انتخابی یورو 2000 متحمل شکس��ت 
ش��ده بودند. ش��اگردان یوآخیم ل��وو البته خاطره 
خوبی از اس��تادیوم ملی شهر ورشو ندارند چون در 
بازی نیمه نهایی رقابت های یورو 2012 نیز آنها در 
همین اس��تادیوم مغلوب ایتالیا شدند و از رسیدن 
به فینال بازماندند. مانوئل نویر، کاپیتان و سنگربان 
مانش��افت دو مرتبه در این دیدار دروازه خود را باز 
ش��ده دید، بعد از اینکه وی نیمه اول نسبتا آرامی 
را س��پری کرد، در نیم��ه دوم و در دقیقه 51 روی 
س��انتر ارسالی از سوی بازیکنان حریف و در خروج 
از دروازه دچار اش��تباه سهمگینی شد و آرکادیوس 
میلیک لهستانی با ضربه سر موفق به گشودن دروازه 
آلمان ها برای نخس��تین بار شد. نویر درباره صحنه 
اولین گل دریافتی می گوید: من شجاعانه از دروازه 
برای در اختیار گرفتن توپ خارج شدم اما خیلی دیر 
رسیدم و به خوبی می دانم که اشتباه کردم. اعترافی 
صادقانه از بهترین سنگربان دنیا که باز هم از روی 
یکی از نقاط ضعفش گل��ی را دریافت کرد. مانوئل 
نوی��ر هنوز هم روی خروج از دروازه خود برای مهار 
توپ های سانتر ش��ده از جناحین با مشکل مواجه 
است. لهس��تانی ها اما این اشتباه نویر را به سختی 
جریمه کردند و در دقیقه 88 بازی سباستین میلا 
دومین گل تیمش را نیز به ثمر رس��اند. نویر درباره 
گل دوم معتقد اس��ت: روی اری��ک دورم در نبرد با 
روبرت لواندوفسکی خطا شد، همچنین پیش از آن 
روی ماریو گوت��زه در محوطه جریمه حریف خطا 
ش��ده بود. من مطمئن نیستم که این گل سالم به 
ثمر رسیده باشد. آمارها در این دیدار نشان از برتری 
مطلق آلمان دارد اما ش��اید ع��دم تاثیرگذار بودن 
چنین اقتداری و عدم خلاقیت لازم در فاز تهاجمی 
حریف  اصلی شاگردان یوگی لوو در این دیدار بودند. 
29 به 5 نس��بت تعداد ضربات به سمت دروازه دو 
تیم است که آلمان ها به مراتب بهتر از حریف خود 
بوده ان��د. در ضربات کرنر نیز آلمان 6 بر صفرکاملا 
برتر از لهستان بوده است و میزان 67 درصد مالکیت 
توپ نیز نشان از اقتدار کامل آلمان ها در این دیدار 
دارد. البته ضربه لوکاس پودولسکی در دقیقه 81 نیز 
به دیرك دروازه برخورد کرد که به نقل از گزارشگر 
تلویزیون آلم��ان به نظر توپ در این بازی میلی به 
وارد ش��دن به دورازه لهس��تان نداشته است. ماریو 
گوتزه که در فاز تهاجمی آلمان بسیار پرتلاش ظاهر 
ش��د، پس از پایان بازی گفت: ما همه می دانیم که 
بازی نسبتا خوبی به نمایش گذاشته ایم. در نیمه اول 
می توانستیم چهار گل بزنیم اما امروز روز ما نبود و 
اگر بازی 30 دقیقه دیگر هم ادامه داشت ما به گلی 
نمی رسیدیم. در عوض لهستانی ها تنها 2 موقعیت 
داش��تند و 2 گل نیز به ثمر رساندند. کریم بالعربی 
از بایرلورکوزن که اولین بازی خود برای مانش��افت 
را ب��ه عنوان نهصد و چهاردهمین بازیکن تیم ملی 
آلم��ان و هفتاد و چهارمین بازیکنی که برای اولین 
بار از س��وی یوگی لوو به تیم ملی دعوت می شود، 
تجربه می کرد، عملکرد قانع کننده ای داش��ت و به 
نظر برای بازی با ایرلند در روز سه ش��نبه نیز یوگی 
لوو، سرمربی تیم می تواند روی او حساب کند. او با 
سرعت و تکنیک خود همواره خط دفاعی حریف را 
بهم می ریخت و با وجود اینکه در امر گلزنی موفق 
نبود اما توانست رضایت یوگی لوو را جلب کند. کریم 
بالعربی درباره شکست تیم می گوید: ما می خواستیم 
سه امتیاز کامل از این دیدار کسب کنیم. متاسفانه 
موفق نبودیم و حال باید بازی روز سه شنبه مقابل 
ایرلند را حتما ببریم. آلمان در حال حاضر با کسب 
3 امتی��از در رده چهارم گ��روه D  مرحله انتخابی 
رقابت های یورو 2016 قرار گرفته است و لهستان با 
کسب 6 امتیاز صدرنشین است. آلمان در این دیدار 
در مقایسه با دیدار مقابل اسکاتلند 3 تغییر داشت، 
کریم بالعربی جایگزین مارکو رویس مصدوم شده 
بود، آنتونیو رودیگر به جای سباستین رودی در دفاع 
کناری چپ به بازی گرفته شده بود و متس هوملس 
نی��ز جایگزین بندیک��ت ه��وودس در عمق خط 
دفاعی شده بود. در اردوگاه حریف اما کسب اولین 
پیروزی مقابل آلمان بس��یار خوشحال کننده بوده 
است.  لوکاس پیشچک ملی پوش لهستانی باشگاه 
دورتموند در رابطه با این پیروزی معتقد اس��ت: ما 
بسیار خوشحال هستیم. در استادیوم همگان شاهد 
بودند که لهس��تان چقدر برای مردم مهم است،  ما 
خود را با این برد در تاریخ ثبت کردیم. در این بازی 
ما تنها به امید ضدحملات بودیم که تاکتیک موفقی 
بود. این شکس��ت در حقیق��ت درس بزرگی برای 
آلمان ها و شاگردان یوگی لوو بود، در حالی که آنها 
نتوانستند از موقعیت های فراوان خود استفاده کنند.

یادداشتگزارش

در اوضاع نابس��امان فدراس��یون فوتب��ال و نتایج 
فاجعه بار تیم های پایه، آمدن حبیب کاشانی به عنوان 
مدیر تیم امید نشان از  اصلاحات در فدراسیون دارد. 
مرد ش��ماره یک فدراس��یون پایه های مدیریتی خود 
را آنق��در لرزان دیده که دیگر دوس��ت ندارد به دلیل 
س��وء مدیریت اطرافیانش مورد بازخواست قرار بگیرد. 
علی کفاشیان آنقدر سرش گرم تیم ملی بزرگسالان 
بود که نتوانس��ت معضلات تیم های پایه را حس کند 
و همین مساله برای او تبدیل به دردی شده است که 
حالا باید لنگان لنگان راه برود. مثل درد قوزك پا که 
تنها چاره اش مداواست. این مداوا در فدراسیون فوتبال 
یعنی تغییر و تحولی عظیم که نش��ان از خانه تکانی 
دارد. کفاش��یان خوب می داند اگر تی��م ملی در جام 
ملت های آسیا نتواند نتیجه لازم را بگیرد بدون شک 
از س��وی وزارت ورزش آن هم به صورت نامحس��وس 
برکنار خواهد شد و شاید همین موجب شده است تن 

به تغییر و تحولات اجباری دهد.
نامه ای محرمانه برای کفاشيان! ■

وضعیت فعلی فدراسیون فوتبال و فعالیت های علی 
کفاشیان باعث شده تا اعضای هیات رئیسه فدراسیون 
دست به کار شوند و طی نامه ای محرمانه از رئیس توضیح 
بخواهن��د. این نامه محرمانه که در چند بند به دس��ت 
کفاشیان رسیده بخش هایی اساسی از جمله مسائل مالی 
فدراسیون و بحث دبیرکلی مهدی محمدنبی را شامل 
می شود و اعضای هیات رئیسه خواستار توضیح رئیس 
فدراس��یون درباره این مسائل ش��ده اند.در حال حاضر 

اعضای هیات رئیس��ه فدراسیون فوتبال منتظر دستور 
جلس��ه ای برای برگزاری نشست هستند تا توضیحات 
کفاش��یان را درباره مسائلی که مطرح کرده اند بشنوند 
و بعید نیست در این جلس��ه دبیرکلی نبی غیرقانونی 
تلقی و فدراسیون فوتبال دستخوش تغییراتی اساسی 
شود. مسائلی که در این نامه محرمانه مطرح شده و به 
دست کفاشیان رسیده، رئیس فدراسیون فوتبال را ناچار 
می کند تا پیش از برگزاری مجمع فدراسیون پاسخگوی 
اعضای هیات رئیس��ه باش��د. باید دید تا زمان برگزاری 

مجمع چه اتفاقاتی رخ خواهد داد و کفاشیان پاسخگوی 
اعضای هیات رئیسه خواهد بود یا خیر.

کاشانی مدیر تيم ملی اميد شد ■
حبیب کاش��انی که از سوی فدراسیون فوتبال به 
عنوان مشاور رئیس فدراسیون و مدیر تیم ملی المپیک 
)امید( معرفی شد، در گفت وگویی در این رابطه بیان 
کرد: از کفاش��یان به خاطر اعتمادی که به من داشته 
ممنون هس��تم. ایشان شنبه در تماسی تلفنی از من 
برای حضور در فدراسیون دعوت کردند و سه شنبه به 

فدراسیون رفتم. کفاشیان عنوان کرد باتوجه به اینکه 
تیم ملی المپیک ایران )امید( سال هاس��ت نتوانسته 
به بازی ه��ای المپیک راه پیدا کند و در ادوار مختلف 
با مش��کلاتی مواجه بوده اس��ت از شما می خواهم به 
فدراس��یون در بحث مدیریت��ی این تیم کمک کنید 
و بنده هم عنوان کردم هر کاری از دس��تم بربیاید به 
خاط��ر ایران و تیم ملی کش��ورم انجام می دهم. چند 
دهه است که تیم المپیک نتوانسته به این بازی ها راه 
پیدا کند و این اتفاق برای فوتبال ایران خوب نیست. 
من مثل همه ایرانی ها از این بابت ناراحت هستم و با 
انگیزه خدمت به فوتبال کشورم و موفقیت تیم امید پا 
به میدان گذاش��ته ام. از اعتمادی که علی کفاشیان و 
سید هادی آیت اللهی به بنده داشتند، تشکر می کنم 
و امیدوارم بتوانیم ش��رایطی فراهم کنیم تا تیم امید 
با قدرت و در شرایط مطلوبی بتواند بازی های انتخابی 
المپیک را پش��ت سر بگذارد. وی در پاسخ به اینکه تا 
چه اندازه امیدوار هستید با حضور شما مشکلات تیم 
امید که عمده آنها همکاری نکردن باشگاه ها و بحث 
خروج از کشور بازیکنان مشمول خدمت سربازی بوده 
حل شود، اظهار کرد: من با قدرت به سهم خودم همه 
تلاش��م را می کنم تا البته با کمک یکدیگر مشکلات 
را کم کنیم و ش��رایطی ایجاد شود که کادر فنی تیم 
امید با آرامش ب��ه کارش ادامه دهد. هراندازه بتوانیم 
نگرانی های کادر فنی تیم امید را کمتر کنیم، این تیم 
در وضعیت بهتری آماده می ش��ود و برای رسیدن به 

المپیک ریو تلاش می کند.

گروه ورزش�ی: موضوع پرون��ده ارتباط 
مدیران باش��گاه پرس��پولیس ب��ا امیر 
حس��ین جهانش��اهی وارد فاز جدیدی 
ش��ده که کمتر کس��ی به آن پرداخته 
اس��ت. واکنش ها بعد از افش��ای هویت 
جهانش��اهی آنق��در زیاد ب��ود که تمام 
هجمه ه��ا ناگهان به س��مت و س��وی 
سیاس��ی رفت؛ رئی��س هیأت مدیره ای 
که خودش هم خیل��ی بی میل نبود در 
تیررس رس��انه ها باش��د! گفت وگوهای 
پیاپی و ح��رف زدن های غیرتخصصی 
سبب شد تا سیاسی به سیبل رسانه ها 
تبدیل شود و سفر پرماجرای او به همراه 
هیأت همراه به اسپانیا و ملاقات با مهره 
س��وخته اپوزیس��یون نظ��ام جمهوری 
اس��لامی سبب ش��د تا پرونده سیاسی 
کمی پیچیده ش��ود اما آیا تمام واقعیت 
این اس��ت ک��ه تم��ام رس��انه ها به آن 
پرداختند یا اینکه پشت س��ر حمیدرضا 

سیاسی سایه ای نهفته که کمتر کسی از آن خبر دارد. 
در اشتباه مدیریتی سیاسی به هیچ وجه نمی توان تردید 
کرد ولی همیشه وقتی صحبت از موضوعات حساس 
و امنیتی به میان می آید باید آنقدر زیرکی به خرج داد 
تا مقصران اصلی این پرونده به دست فراموشی سپرده 
نشوند. برای به دست آوردن این سرنخ باید به روزهایی 
برگردیم که پیش��نهاد ارتباط با باشگاه رئال از سوی 
»ب -م« )بع��د از محمد رویانیان(  روی میز رحیمی، 
مدیرعامل برکنار ش��ده باش��گاه قرار گرفت. رحیمی 
آن زم��ان بدون توجه به عوامل این ارتباط پیش��نهاد 
هزینه کردن برای بازی دوس��تانه با رئال مادرید را رد 
کرد تا پروژه رابطه با رئال مادرید در همان مقطع عقیم 
 بماند. اخراج رحیمی از چند جهت برای افرادی مانند 
»ب -م« مفی��د ب��ود،  اول اینکه آنه��ا خیلی راحت 
می توانستند پیش��نهاد خام را به سیاسی که خودش 
را در راس اخبار باش��گاه قرار داده بود بدهند،  از طرف 
دیگر سیاس��ی ب��رای اینکه بتواند چه��ره یک مدیر 
موف��ق فوتبالی را در ذهن هواداران جا بیندازد، باید از 
سیاست های رویانیان مثل آوردن پیشکسوتان میلان 
به تهران اس��تفاده می کرد البته این روش باید کمی 
به ش��کل مدرن تر اجرا می ش��د پس پیشنهاد حضور 
رئال مادرید با ستاره هایی نظیر کریس رونالدو و گرت 
بیل آنقدر وسوسه انگیز بود که سیاسی شوق بلعیدن 
چنین لقمه بزرگی را در سر می پروراند اما این لقمه که 
آلوده به معاندین نظام بود خیلی زود راه گلوی رئیس 
هیأت مدیره را گرفت تا کار به کمیسیون امنیت ملی 
مجلس کشیده شود. این نکته را نیز باید اضافه کنیم 
که برخی شایعات حکایت از سفر »ب -م« در خرداد 
گذشته به مادرید داش��ت تا مقدمات را فراهم سازد. 
همه چی��ز برای این بازی ب��زرگ و پرجاذبه آماده بود 
و سیاس��ی نیز با سفر به اسپانیا و گرفتن عکس کنار 
فلورنتینو پ��رس خودش را در قامت موفق ترین مدیر 
فوتبالی می دید ولی متاسفانه یک سر پرچم پرسپولیس 
به دست شخصی افتاده بود که دستانش آلوده به تبر 
زدن علیه نظام بود. شاید باید شاکر این موضوع شد که 
پرونده ارتباط با عوامل جاسوسی معاندان نظام باطل 
ش��د ولی اصل ماجرا و اشخاصی که تا به امروز کمتر 
نامشان مطرح شده را نباید فراموش کرد. حالا مجلس 
شورای اسلامی،  بسیج دانشجویی و رسانه ها باید این 
سوال را از »ب -م« بپرسند که داستان سفر به اسپانیا 
به همراه تعدادی دیگر به چه منظوری بوده؟ اگر آنها 
از قبل با امیرحسین جهانشاهی آشنایی داشتند باید 
پاسخگوی تمام این س��وال ها باشند و اگر غیر از این 
باشد، می توانند ثابت کنند تا بیش از پیش مورد اتهام 
واقع نشوند. به هر صورت باید تکلیف این پرونده خیلی 
زود مش��خص شود تا برای اذهان عمومی روشن شود 

چه کسی مقصر اصلی این ارتباط شوم است.
سياسی: وزیر با من برخورد صميمانه ای داشت! ■

رئیس هیات مدیره باش��گاه پرسپولیس گفت: به ما 

گفته شد مصلحت نیست با رئال بازی کنیم.حمیدرضا 
سیاس��ی درباره شایعه اولتیماتومی که وزیر به وی برای 
اتفاقات رخ داده در حاشیه دیدار با مدیر رئال داده است، 
عنوان کرد: این مطالبی که در س��ایت ها آمده را ندیده ام 
اما من روز گذشته خدمت وزیر بودم و او خیلی صمیمانه 
و ب��ا محبت پذیرای من بود و هرگز برخورد بدی صورت 
نگرفت. وی ادامه داد: در این جلس��ه، تنها موضوعی که 
مطرح نشد بحث اولتیماتوم به من بود. فقط درباره اتفاقات 
اخیر کمی با هم مش��ورت کردیم. اگر هم اولتیماتوم یا 
بحثی در این زمینه مطرح ش��ود همواره دوس��ت دارم 
ایس��تاده بمیرم و تا زمانی که در باشگاه پرسپولیس کار 
می کن��م با قدرت وظایف��م را انجام می ده��م. هر زمان 
 هم من را نخواهند کیفم را برم��ی دارم و می روم. رئیس 
هیات مدیره پرسپولیس درباره اینکه با اتفاقات رخ داده 
آیا پرسپولیس با رئال بازی می کند یا نه، خاطرنشان کرد: 
با توجه به ش��رایط فعلی به من گفته ش��ده است که در 
حال حاضر مصلحت نیست این بازی انجام شود. سیاسی 
درباره اینکه آیا برگزاری این بازی در آینده محتمل است 
یا نه، گفت: این مس��اله هنوز مشخص نیست و بستگی 
به آینده و اتفاقات رخ داده در آن دارد. این مس��ابقه حق 
باشگاه پرسپولیس و هواداران آن است و من به هواداران 
پرس��پولیس این قول را می دهم ک��ه بالاخره روزی این 

مسابقه برگزار ش��ود. وی درباره لغو جلسه هیات مدیره 
پرس��پولیس اظهار داشت: حواش��ی به وجود آمده طی 
روزهای گذشته سبب شد این هفته جلسه منتفی شود 
تا در فرصتی دیگر و در آرامش نشس��ت را برگزار کنیم. 
سیاس��ی درباره جذب بازیکن خارجی برای پرسپولیس 
گفت: م��ا به دنبال بازیکنانی می رویم ک��ه دارای رزومه 
درخ��ور توجهی باش��ند و در دنیا آنها را بشناس��ند.این 

تغییرات بزودی در پرسپولیس رخ می دهد.
پرس�پوليس  ■ نماین�دگان  پاس�خ  خ�ادم: 

قانع کننده بود!
معاون وزیر ورزش و جوانان گفت:هر زمان نمایندگان 
مجلس بخواهند به مجلس می روم.امیررضا خادم، درباره 
حواش��ی اخیر مربوط به جلس��ه مدیران پرسپولیس با 
مسولان رئال مادرید، عنوان کرد: درباره نامه نگاری هایی 
که باشگاه پرسپولیس با باشگاه رئال مادرید انجام داده 
چه در زمان مدیریت فعلی و چه در زمان مدیریت های 
قبلی، خود باشگاه پرس��پولیس باید پاسخگو باشد که 
مسؤولان باشگاه در این زمینه نیز پاسخگو بوده اند و به ما 
نیز جواب های قانع کننده ای دادند البته باشگاه سخنگو 
دارد و می تواند به افکار عمومی هم پاس��خگو باشد. وی 
درباره اینکه برخی نمایندگان مجلس خواس��ته اند که 
ایشان پاس��خگو باشند، اظهار داش��ت: این موضوع که 

مشکلی ندارد. با توجه به اینکه من معاون 
پارلمانی وزارت هم  هس��تم  بنابراین هر 
زمان که نماین��دگان محترم بخواهند به 
مجلس رفته و در حیطه مس��ؤولیت های 

خود پاسخگو خواهم بود.
ادعای آنها باورکردنی نيست ■

سیدحسین نقوی حسینی، سخنگوی 
کمیس��یون امنیت ملی مجلس ش��ورای 
اسلامی در گفت وگو با فارس، درباره اینکه 
آیا پرونده ای درباره ملاقات مسؤولان باشگاه 
پرسپولیس و رئال مادرید در حضور فردی 
ضدانقلاب به این کمیسیون رسیده یا نه،  
گفت: هنوز هیچ گزارش��ی به کمیسیون 
امنیت ملی نرسیده و صحبت ها در سطح 
اخبار و رسانه هاس��ت و هن��وز توضیحی 
از س��وی مقامات باش��گاه پرسپولیس یا 
مس��ؤولان ورزش کشور به ما ارسال نشده 
اس��ت اما باید بگویم ای��ن ناهماهنگی ها 
همیش��ه مساله ساز ش��ده. افرادی در امور 
دخالت می کنند که سوابق شان مشخص است و چهره ای 
معان��د دارند و این خوب نیس��ت که ب��دون هماهنگی 
چنین اتفاق هایی رخ دهد. البته کمیسیون امنیت ملی و 
فراکسیون های مربوطه قطعاً  به این مساله ورود می کنند و 
آن را پیگیری خواهیم کرد و مطمئن باشید که فراکسیون 
ورزش پیگیر این مساله خواهد بود. سخنگوی کمیسیون 
امنیت ملی مجلس ش��ورای اسلامی درباره این اظهارات 
مس��ؤولان باشگاه پرس��پولیس که گفته اند فردی به نام 
جهانش��اهی که هویتی ضدانقلاب دارد را نمی شناختند 
و به همین دلیل در این جلس��ه ش��رکت کردند، اظهار 
داشت: این حرف ها برای ما قابل قبول نیست. اینکه آنها 
می گویند اطلاع نداشته اند را باور نمی کنیم چرا که اسناد 
نشان می دهد این فرد ضدانقلاب قبلاً به مسؤولان باشگاه 
پرسپولیس معرفی شده و مسؤولان رئال مادرید در گذشته 
او را به عنوان نماینده خودشان اعلام کرده اند و اینطور نبوده 
که مسؤولان باشگاه پرسپولیس ناگهانی با او روبه رو شوند 
و بگویند این فرد را نمی شناختیم. مسؤولان پرسپولیس 
گفته اند که در جلس��ه با مس��ؤولان رئال مادرید به طور 
اتفاقی با این فرد روبه رو شده اند اما این مساله برای ما قابل 
قبول و قابل باور نیست چرا که در نشست های مسؤولان 
همیشه تیم های مذاکره کننده از قبل مشخص هستند و 
افراد می دانند با چه کس��انی قرار است درباره چه چیزی 
صحبت کنند و هیچ مسؤولی همینطوری وارد جلسه ای 
نمی شود. آیا اگر مسؤولان رئال دربان باشگاه شان را برای 
مذاکره پیش مسؤولان پرسپولیس می فرستادند آیا باز هم 
می گفتند که او را نمی شناختیم و جلسه انجام می شد؟! 
حتی اگر بپذیریم که این ملاقات تصادفی بوده باز هم چون 
نام این فرد از قبل مطرح و نامش برای آقایان آشنا بوده باید 
جلسه را ترك می کردند یا شرط می گذاشتند که او نباید 
در جلسه حضور داشته باشد. حداقل از دو نفر می پرسیدند 
که این ایرانی کیست که در این جلسه حضور دارد و  آنجا 
چه می کند؟ شاید این فرد ایرانی عضو گروهک منافقین 
یا عوامل سلطنت طلب باش��د، نباید همین طور یک نفر 
وارد جلسه ای شود. کوتاهی مسؤولان پرسپولیس در این 
زمینه برای ما مسلم است. پرسپولیس یک باشگاه دولتی 
است و وزارت ورزش هم باید در این زمینه پاسخگو باشد 
چون این باش��گاه زیر نظر آنها اداره می شود و نمی توانند 
بگویند ما در جریان نبودیم. حتی مسؤولان پرسپولیس 
هم نمی توانند ادعا کنند که این فرد را نمی شناختند. حتی 
اگر یک باشگاه خصوصی هم باشد نمی تواند در خارج از 
کشور با هرکسی که خواست ملاقات کند چرا که عرف در 
مذاکرات چه برای افراد خصوصی و چه برای افراد دولتی 
یکس��ان است. خوشبختانه همیش��ه مردم و ورزشکاران 
پیشگام حفظ ارزش های انقلاب هستند و وقتی می بینیم 
حمید سوریان روی سکوی قهرمانی می رود اما ارزش های 
انقلابی و اس��لامی اش را حفظ می کن��د، لذت می بریم. 
حتی می بینیم که بانوان کش��ورمان با حفظ حجاب چه 
موفقیت هایی به دست می آورند و اینها نشان دادند که با 

ارزش های دینی هم می توان قهرمان شد.

گزارش »وطن امروز« از نامه افشاشده رئال تا مقصر اصلی ارتباط با جهانشاهی

پشت سیاسی كیست؟

تغييرات در فدراسيون کفاشيان

اصلاحات در فوتبال

خبر

این نامه سال گذشته از سوی باشگاه رئال مادرید به مدیریت باشگاه پرسپوليس ارسال شد که در آن ذکر 
شده جهانشاهی  رابط اصلی ميان دو باشگاه است یعنی  فرد مذکور مورد تایيد فلورنتينو پرس بوده و مدیران 
باشگاه پرسپوليس از حضور او آگاه بودند؛ حالا باید پرسيدچه کسی مسؤول پيگيری این ارتباط بوده ؟!!

 ورود مجلس به روابط مشکوک باعث لغو دیدار با رئال شد


